

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي
تحية طيبة،،،

Subject: delisting the company shares in Dubai Financial Market

Pursuant to the Kuwaiti Capital Markets Authority Decision No. 62/2023 regarding the delisting of AAN Digital Services Holding Company's share from the Kuwait Stock Exchange and, accordingly, the delisting of the company's shares in Dubai Financial Market, of the end of the trading session on Friday 26th May 2023 compliance due to the company's lack of commitment to meeting new requirements that would affect the return of the share to trading, represented in the presence of notes material on the financial statements ending on 31/12/2022.

Note that the company has filed a grievance against the decision to cancel the listing on 4/27/2023, due to the company's commitment to all requirements of the Kuwait Capital Markets Authority

We also draw the attention of our valued shareholders that the company's shareholder register will be transferred to the State of Kuwait with the Kuwait Clearing Company.

For more inquiries
Tel.: 00965 22007037
Email: info@aankw.com



رئيس مجلس الإدارة
عبدالله احمد العمر



الموضوع : الغاء ادراج الشركة في سوق دبي المالي

بموجب قرار هيئة اسواق المال الكويتية رقم 62/2023 بشأن الغاء ادراج سهم شركة ان ديجيتال سيرفيسس القابضة من بورصة الكويت وبالتبعية الغاء ادراج اسهم الشركة في سوق دبي المالي وذلك اعتباراً من نهاية جلسة تداول يوم الجمعة الموافق 26/5/2023 بسبب عدم التزام الشركة باستيفاء متطلبات مستجدة من شأنها التأثير على اعادة السهم الى التداول والمتمثلة في وجود ملاحظات جوهرية على البيانات المالية المنتهية في 31/12/2022 .

علماً ان الشركة قد قامت بالتظلم على قرار الغاء الادراج بتاريخ 27/4/2023 وذلك لالتزام الشركة بجميع متطلبات هيئة اسواق المال الكويتية

كما نسترعي اهتمام مساهمين الكرام على ان سجل مساهمين الشركة سينتقل الى دولة الكويت لدى الشركة الكويتية للمقاصة

ولمزيد من الاستفسار
هاتف : 00965 22007037
ايميل : info@aankw.com

شركة ان ديجيتال سيرفيسس القابضة (ش.م.ك.)
تلفون: ٩٦٥ ٢٢٠٠٧٠٣٧
الكويت - القبلة - قطعة ١٣ - قسيمة ١٩
الدور ١٠ - مكتب ١ - مبنى قبلة سكوير
رأس المال المدفوع : ٨٧,٢٣٤,١٦١ دك